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Z Á P I S  
z 2. zasedání Akademického senátu FChT Univerzity Pardubice 

konaného v pondělí 30. ledna 2023 od 13 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FChT (budova HA) 

Akademičtí pracovníci: 

doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
Ing. Jaroslav Barták, Ph.D. 
doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. 
Ing. Aleš Eisner, Ph.D. 
prof. Ing. Roman Jambor, Ph.D. 
Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
Ing. Patrik Pařík, Ph.D. 
doc. Ing. David Veselý, Ph.D. 
prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 

Studenti: 

Jana Hrušková 
Ing. Marie Nevyhoštěná 
Martin Šanda 
Josef Velebný 

Omluvení senátoři: 

doc. Ing. Tomáš Weidlich, Ph.D. 

Nepřítomní senátoři: 

Bc. Petr Leinweber 

Hosté: 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D. (děkan FChT) 
doc. Ing. Alena Komersová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
prof. Ing. Petr Mošner, Dr. (proděkan FChT) 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Projednání materiálu „Plán nákupu investic FChT v roce 2023“ 

3. Různé 



2 

1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice 
doc. Adam přivítal všechny přítomné senátory a hosty a informoval přítomné, že ve stanovené 
lhůtě nepřišly žádné připomínky k zápisu z 1. zasedání AS FChT UPCE. 

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam seznámil přítomné s návrhem programu zasedání 
a požádal senátory o případné připomínky nebo návrhy na jeho doplnění. Žádné připomínky ani 
doplňující návrhy nebyly vzneseny. Senát schválil program 2. zasedání AS FChT UPCE. 

Hlasování: 13–0–0 

2. Projednání materiálu „Plán nákupu investic FChT v roce 2023“ 

Doc. Adam uvedl, že daný materiál byl dne 20. 1. 2023 projednán a schválen investiční 
komisí FChT a ve stejný den byl předán k projednání Akademickému senátu FChT. 
Předkladatel prof. Němec informoval, že nákup investic byl předem projednán s vedoucími 
jednotlivých kateder/ústavů, kdy byly peněžní prostředky rozděleny dle jejich požadavků. Mezi 
jednotlivé katedry bylo rozděleno 20 milionů korun, což odpovídá meziročnímu poklesu o 10 
milionů korun. Fakulta se rozhodla podpořit 2 projekty OP JAK (INFRA a SURFACTA), 
přičemž získání některého z nich by vedlo k získání zajímavých finančních prostředků. 
Prof. Němec zároveň informoval o dalších projektech, na kterých fakulta participuje. 
Prof. Mošner dále informoval o skutečnosti, že se v loňském roce nepodařilo zrealizovat nákup 
práškového rentgenového difraktometru, proto je příslušná částka plánována v rámci 
investičních prostředků pro rok 2023. Ing. Barták vznesl dotaz, jak se budou řešit investice, 
pokud se projekty schválí třeba v půli roku a nestihlo by se nějaké vybavení koupit, a kdy se 
mají zadávat do systému IPOS. Prof. Němec uvedl, že pokud by se nějaká investice nestihla 
realizovat v daném roce, budou prostředky převedeny do dalšího roku. Prof. Mošner upřesnil, 
že položky lze do systému IPOS vkládat s předstihem. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal 

a schválil dokument „Plán nákupu investic Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice 

v roce 2023“. 

Hlasování: 13–0–0 

3. Různé 

Doc. Adam informoval o průběhu Grémia předsedů akademických senátů, které se 
uskutečnilo 10. 1. 2023. Probíraly se například volby do AS UPCE. Z celkového počtu 8 
volebních celků se pouze ve dvou případech volby konaly listinným způsobem, ve zbývajících 
6 případech byly volby realizovány způsobem elektronickým. Výsledky při porovnání s volbami 
v roce 2019 dokazují, že zavedení elektronického způsobu voleb nepřineslo významné zvýšení 
volební účasti, a to ani v případě studentů. Zároveň vyplynula skutečnost, že studenti nechodí 
k volbám, protože neví, koho volí, a že jednotlivé kandidáty vůbec neznají. Dále doc. Adam 
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informoval, že se mluvilo o možných finančních odměnách pro senátory, případně i pro členy 
volebních komisí. Závěrem informoval, že dne 16. 1. 2023 proběhla schůze stávající odborové 
organizace. V návaznosti na tuto schůzi se dne 19. 1. 2023 uskutečnila ustavující schůze nové 
(druhé) odborové organizace. O této skutečnosti byli předsedové fakultních AS informováni 
předsedkyní AS FF UPCE. 

Prof. Němec informoval o projektech SGS, kdy na univerzitu přišlo o něco víc financí, 
což se po přepočtu na fakultu promítlo ve zvýšení částky na studenty, konkrétně na 38 tis. na 
doktoranda a 5,5 tis. na studenta 2. ročníku navazujícího studia. Dále informoval o skutečnosti, 
že stipendia studentů v 5. ročníku doktorandského studia, kteří si v důsledku covidových 
opatření prodlužovali studium, budou vypláceny ze stipendijního fondu. Prof. Jambor se ujistil 
u prof. Němce, že ve věci vyplácení stipendií studentům 5. ročníku doktorandského studia jde 
jen o výjimečný případ. 

Ing. Eisner informoval, že v letním semestru připadnou 3 pondělky na státní svátky a ptal 
se na možná řešení. Prof. Jambor (KOAnCh) informoval ohledně výuky v letním semestru, 
že si pondělky nahradí formou účasti na seminárních cvičeních v jiné dny. Prof. Vinklárek 
rovněž zmínil, že na dané katedře není problém s výukou v laboratořích, protože tyto na pondělky 
plánované nejsou. Ing. Pařík podotkl, že se situace může týkat také vyučujících, kteří mají 
rozvrhovanou výuku v úterý a středu, pokud by se přistoupilo na převedení pondělní výuky na 
některý z těchto dnů. Doc. Komersová navrhla využít k výuce pátky. Prof. Němec informoval, 
že tuto problematiku bude řešit ve spolupráci se studijním oddělením a po dohodě s vedoucími 
jednotlivých kateder/ústavů. 

Dále Ing. Eisner vznesl dotaz ohledně možnosti navýšení platů. Prof. Němec informoval 
o skutečnosti, že se rektor univerzity snažil jednat s děkany jednotlivých fakult o navýšení 
tarifů. Toto jednání bohužel zatím nebylo úspěšné a navýšení tarifní mzdy je stále v jednání. 
Nestane se tak ale dříve, než bude schválen rozpočet UPCE. 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam poděkoval všem přítomným senátorům a hostům 
za aktivní účast na 2. zasedání a toto zasedání ukončil. 

V Pardubicích 3. 2. 2023 doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
 předseda AS FChT 


